
Bilag 1. Budgetaftale 2020-2023

Nr. Overskrift Status og forventet tidsplan Udvalg
Status-
farve 

(tekst)
Ansvarlig

1.

Partierne har deltaget i forhandlingerne om en budgetaftale for 2020-23 
med sigtet at indgå en fælles budgetaftale med alle byrådets partier, men 
det er desværre ikke lykkes at finde en fælles bred aftale. Grundlaget for 
denne aftale er budgetaftalen 2019-22, der fortsat gælder.   

Tvær-
gående

Fælles

2.b.4

Partierne anerkender, at Slagelse Kommune er økonomisk særligt 
udfordret på det særlige børn/unge-område 
Partierne ønsker med denne aftale at adressere udfordringen, bl.a. ved 
besparelser på særlige indsatser nævnt i bilag A.

Fastholdelse af serviceniveauet 2019 for familiebehandling (185) – 1,4 mio. 
kr. 

Børne- og Ungeudvalget arbejdede i 1. kvartal 2020 med det specialiserede børne- og ungeområde, 
hvor de også indhentede input og forslag hos medabejdere og ledere i Afdeling for Børn og Familie 
samt andre interessenter. Pejlemærker og handleplan for det specialiserede børne- og ungeområde 
blev godkendt af Børne- og Ungeudvalget den 30. marts 2020.

Der har været en række drøftelser på området i forbindelse med overgang til intern 
takstfinansiering, dels med henblik på at styre tilbuddene, herunder imødekommelse af akutte 
behov for familieindsatser og dels for at sikre sammenligneligheden med prisen på eksterne tilbud. I 
forlængelse af Task Force analyserapporten arbejdes nu med ændret samspil mellem den interne 
familiebehandling i Slagelse Familiehuse og myndighed. Dette vil indgå i den kommende 
udviklingsplan for Børn og Familie.

BUU Alt OK Vini Lindhardt 

2.b.5

Partierne anerkender, at Slagelse Kommune er økonomisk særligt 
udfordret på det særlige børn/unge-område 
Partierne ønsker med denne aftale at adressere udfordringen, bl.a. ved 
besparelser på særlige indsatser nævnt i bilag A.

Fastholdelse af serviceniveauet 2019 for brug af støtte/kontaktpersoner 
(275) - 1,4 mio. kr.

Børne- og Ungeudvalget arbejdede i 1. kvartal 2020 med det specialiserede børne- og ungeområde, 
hvor de også indhentede input og forslag hos medabejdere og ledere i Afdeling for Børn og Familie 
samt andre interessenter. Pejlemærker og handleplan for det specialiserede børne- og ungeområde 
blev godkendt af Børne- og Ungeudvalget den 30. marts 2020.

Der har været en række drøftelser på området i forbindelse med overgang til intern 
takstfinansiering, dels med henblik på at styre tilbuddene, herunder imødekommelse af akutte 
behov for støtte-/kontaktpersoner og dels for at sikre sammenligneligheden med prisen på eksterne 
tilbud. I forlængelse af Task Force analyserapporten arbejdes nu med ændret samspil mellem den 
interne støtte-/kontaktpersonfunktion i Slagelse Familiehuse og myndighed. Dette vil indgå i den 
kommende udviklingsplan for Børn og Familie.

BUU Alt OK Vini Lindhardt 

2.d.1

Partierne anerkender, at Slagelse Kommune er økonomisk særligt 
udfordret på Social- og beskæftigelsesområdet  
Partierne ønsker med denne aftale at adressere udfordringen, bl.a. ved 
besparelser på særlige indsatser nævnt i bilag A. 

Ved igangsætning af business case på sygedagpengeområdet vurderes 
forbruget at kunne nedjusteres med netto kr. 8,5 mio. Det kræver en 
investering på konto 6 på kr. 1,5 mio. og kr. 1,5 mio. på konto 5. Konto 5 
investeringen vurderes at kunne afholdes indenfor eksisterende rammer. 
Erfaring fra tidligere personalemæssi-ge investeringer har givet stor 
besparelse på ydelsessiden. Besparelse kr. 8,5 mio. 

Vi begynder så småt at kunne se effekterne af business casen - fuld effekt forventes dog først, når alt 
er implementeret. 

SBU
Mindre 

afvigelser
Chef Henrik Skov
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2.d.2

Partierne anerkender, at Slagelse Kommune er økonomisk særligt 
udfordret på Social- og beskæftigelsesområdet  
Partierne ønsker med denne aftale at adressere udfordringen, bl.a. ved 
besparelser på særlige indsatser nævnt i bilag A. Social- og 
beskæftigelsesområdet - indlagte besparelser på særlige indsatser.

På området for jobafklaringsforløb kan der opnås en positiv effekt af 
investeringen på sygedagpengeområdet svarende til kr. 3,5 mio. Ved 
investeringen i sygedagpengeområdet vil antallet af langvarige 
sygedagpengesa-ger mindskes, og derved vil antallet af potentielle 
jobafklaringsforløb ligeledes blive mindre (se vedlagte business case). 
Besparelse kr. 3,5 mio. 

Vi begynder så småt at kunne se effekterne af business casen - fuld effekt forventes dog først, når alt 
er implementeret. 

SBU
Mindre 

afvigelser
Chef Henrik Skov

2.d.3

Partierne anerkender, at Slagelse Kommune er økonomisk særligt 
udfordret på Social- og beskæftigelsesområdet  
Partierne ønsker med denne aftale at adressere udfordringen, bl.a. ved 
besparelser på særlige indsatser nævnt i bilag A. 

På integrationsområdet vurderes det muligt at nedjustere forbrug med kr. 
4 mio. Gennemgang af antallet på forsørgelse ved indgangen til 4. kvartal 
2019 viser en nedgang, som vil have en positiv konsekvens på forsør-
gelsen. Nedgangen vil også betyde færre i danskuddannelse, hvorfor 
forbruget også nedjusteres her. Besparel-se kr. 4 mio.

Integrationsindsatsen er forsat blandt landets bedst placerede kommuner på benchmark. Det har 
været muligt at opnå besparelse på bl.a. Danskuddannelse, fordi antallet af S-kursister (udenlandske 
arbejdstagere) og integrationsborgere var faldende i første halvår. Tilsvarende opnås færre 
indtægter i grundtilskud og resultattilskud på integrationsborgere. Antallet af S-kursister forventes 
at stige i andet halvår. Det medfører samlet set et merforbrug. Området er omfattet budgetgaranti.

SBU
Mindre 

afvigelser
Leder Helle S.D. Larsen / Chef 
Henrik Skov

2.d.4

Partierne anerkender, at Slagelse Kommune er økonomisk særligt 
udfordret på Social- og beskæftigelsesområdet  
Partierne ønsker med denne aftale at adressere udfordringen, bl.a. ved 
besparelser på særlige indsatser nævnt i bilag A. 

Ved omlægning af STU forløb til brug af private aktører og 
virksomhedsrettede forløb frem for kommunale kan opnås besparelse på 
kr. 4 mio. Omlægningen vil have en afledt effekt hos de kommunale tilbud, 
hvor STU for-løbene købes. Tiltaget vil ikke have effekt på 
forsørgelsesydelsen, men vil alene have betydning for omkostnin-gen til 
indsatsen. Besparelse kr. 4 mio.

Det vurderes tidligst at være i 2021 den forventede besparelse kan opnås. Udfordringerne i forhold 
til at nå i mål i år har primært været 1) takststigning på Center for Specialundervisning (STU) og 2) 
COVID-19 har bevirket, at det ikke har været muligt at mødes med udbyderne og drøfte/forhandle 
om omlægning af STU til at være mere beskæftigelsesrettet.

SBU
Udfordringe

r!!
Leder Zina Zvizdic / Chef 
Henrik Skov

7.

Partierne er desuden indstillet på, at reducere i centrale aktiviteter på BUU-
området (herun-der PUI), og i stedet etableres et tværgående 
ansvarsområde på BUU-området. Det tværgå-ende ansvar skal sikre et 
bredere ansvar for bedre inklusion, så flere børn med særlige ud-fordringer 
bevarer deres tilknytning til normalområdet.

Vedrører også punkt 24. En arbejdsgruppe bestående af repræsentanter fra special- og almenskoler, 
PUI og Center for Børn og Unge blev nedsat i januar 2020. BUU drøfter specialundervisning i dybden 
i 1. kvartal 2021.

BUU Overføres Frank E. Andersen 
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Nr. Overskrift Status og forventet tidsplan Udvalg
Status-
farve 

(tekst)
Ansvarlig

10.

Der iværksættes en særlig tværgående indsats for 50-100 udsatte familier, 
hvor der er eller kan iværksat forebyggende indsatser. Effekten af 
indsatserne er fx at forældrene får styrkede forældrekompetencer og 
anbringelser undgås, samt at forældrene på sigt opnår tættere tilknytning 
til arbejdsmarkedet. Ved opstart af indsatserne fastlægges en baseline i 
forhold til aktuelle udgifter og der fastlægges målepunkter over en 3 årig 
periode. Der skal i denne sammenhæng via omprioriteringer skaffes midler 
til yderligere brug af familierådgivere.

Afdelingen for Børn og Familie og Jobcenteret udarbejdede forslag til projektbeskrivelse, der var 
drøftet med øvrige interessenter på børneområdet. Projektbeskrivelse blev godkendt af Social- og 
Beskæftigelsesudvalget og Børne- og Ungeudvalget i januar 2020. 

Rammen er en treårig tværgående indsats for 50 til 100 familier tager afsæt i metodegrundlaget for 
FIF – Forebyggelse i Familien, der etableret bl.a. i samarbejde med Socialstyrelsen.
Familierne udvælges ud fra følgende kriterier:
• Familier, hvor der allerede er iværksat forebyggende indsatser og der er begrundet bekymring for
at disse ikke er tilstrækkelige til at sikre trivsel og sundhed for familiens børn.
• Familier hvor forældremyndighedsindehaver/indehavere er på offentlig forsørgelse.
• Børnene er i alderen 0-6, gerne med en bred spredning.

BUU Alt OK Vini Lindhardt 

11.c
Partierne er enige om, at:
Udgifter til Sprogcenter kan reduceres (med skønsmæssigt) -2,0 mio.kr. 

Med afskaffelsen af deltagerbetalingen for S-kursister havde sprogcentret en forventning om 
betydelig tilgang af denne gruppe borgere med ret til Danskuddannelse fra juli 2020. Dette er ikke 
sket i forventet omfang bl.a. som følge af COVID-19, hvorfor sprogcentret igangsætter tilpasning af 
personaleressourcer i form af afskedigelser med virkning fra medio 2021.
Sprogcenteret har 0-budget og en besparelse skal derfor udmøntes under integrationsområdet. Der 
er således indstillet en nedsættelse af modultaksterne for 2021

SBU
Udfordringe

r!!
Leder Line Cramer / Chef 
Henrik Skov

15.

Partierne ønsker på samme tid at løse de økonomiske udfordringer og 
samtidig at frem-tidssikre løsningerne bl.a. gennem investeringer i den 
forebyggende indsats og forventer at den kommunale organisation 
bidrager til nye og bedre løsninger og dermed en mere effek-tiv 
opgaveløsning, og dette skal bl.a. afspejles i 
organisationsudviklingsprojektet og i udvik-lingsstrategien. Med henblik på 
øget decentralisering indføres et fleksibelt ansættelsesstop på centralt 
niveau foreløbigt for 2020 og 2021 i regi af Økonomiudvalget.

Videreføres til opfølgning på budget 2021 ØU Overføres Mette Aa

16. 

Partierne ønsker at fastholde et relativt højt anlægsniveau i perioden 2020-
23 blandt andet for at øge kommunens indtægtsgrundlag. 
Anlægsniveauerne, skitseret i den økonomiske politik, ændres således, at 
over 200 mio. kr. er ”grøn”, over 150 mio. kr. (men under 200 mio. kr.) er 
”gul” og under 125 mio. kr. er ”rød”. Forvaltningen har tilkendegivet, at en 
række anlægsinvesteringer på samlet 15,5 mio. kr., der er budgetlagt til 
2020 helt eller delvist bør rykkes til 2021, og partierne har taget dette til 
efterretning. Partierne har note-ret, at det i flere høringssvar er bemærket, 
at de økonomiske udfordringer kan betyde, at nogle anlægsinvesteringer 
bør udskydes, og det er således målet, at der flyttes yderligere 30 mio. fra 
2020 til overslagsårene, idet disse konkret udmøntes i løbet af 2020. Den 
udisponerede ramme til anlæg i 2023 slettes.

Ressourcerne til bygherrerådgivning og anlægskoordinering er styrket i løbet af efteråret 2019, og 
forvaltningen kan fremadrettet øge sit fokus på at sikre hurtigere gennemførsel og fremdrift på de 
enkelte anlægsprojekter. Status forelagt i februar 2020 til økonomiudvalget 

ØU Alt OK
Rune Overlade/Kirsten V. 
Jensen
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Nr. Overskrift Status og forventet tidsplan Udvalg
Status-
farve 

(tekst)
Ansvarlig

17.a
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægsmidler til: 
Svømmehallerne i Korsør og Slagelse (16,5 mio.kr.)

Ekstern rådgiver har udarbejdet vurdering af renovering af eksisterende svømmehaller og 
nybygning. 
Rapporterne er færdige og fremlagt sammen med forslag til beslutning på maj-mødet.
Politisk beslutning for valg af løsning er foretaget.
Den opståede situation som følge af Covid-19 har resulteret i beslutning om at fremskynde 
renovering af klimaskærm på svømmehallerne. Lukkeperioden og den fremskyndede renovering 
medfører større indtægtstab for svømmehallerne end den oprindelige plan.
Udbudsstrategi for projekterne er under udarbejdelse.

KFU Alt OK Vini Lindhardt

17.c
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægssmidler til:
Trafiksikkerhed - nye penge

Politisk  prioritering og frigivelse i 1.kvt. 2020  ETU Alt OK Flemming Kortsen

17.d
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægsmidler til:
Højvandssikring i Skælskør (1,0 mio.kr.) og Korsør. Skælskør kan først 
iværksættes i 2021 (først budget i 2021) 

Anlægsprojekterne  udføres i den i budgettet forventede anlægsperiode da alternative løsninger 
undersøges. Borgerproces påbegyndt i skælskør. Rådgiverudbud forventes udsendt iapril fsva. 
Korsør 

MPL Overføres Flemming Kortsen

17.j
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægsmidler til: 
B73 - kunststofgræsplæne (4,7 mio.kr.)

Engagering af totalrådgiver pågår.
Afklaring af kunstgræstype i samarbejde med klubben pågår.
Afgrænsning af proces i forhold til naboer pågår.
Banen forventes udført i løbet af 2020.

KFU Alt OK Vini Lindhardt

17.k
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægsmidler til: 
 Pullerter i bymidten 

Politisk beslutning og frigivelse  i 1.kvt. 2020. Pulleter udføres i 2021  ETU Alt OK Flemming Kortsen

17.l
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægsmidler til:
 Skiltepyloner ved indfaldsveje 

Anlægsmidlerne er frigivet. Kontraktforhandling pågår. Aftaler omkring drift forventes konkluderet 
marts 2021 og opgaven overgår derefter til Plan, Miljø og Teknik

ETU Alt OK Flemming Kortsen

17.m
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra anlægsmidler til:
 Bymidteudvikling - torvene i de 3 byer 

Politisk beslutning og frigivelse  i 1.kvt. 2020  ETU Alt OK Flemming Kortsen

17.o
Partierne bemærker, at der bl.a. er afsat ekstra driftsmidler til:
 Træskibstræf i Korsør (0,4 mio.kr. i 2021) 

Aftalen blev underskrevet i december 2019, og der arbejdes med en ”sejlplan” og budget for 
arrangementet. Involveringen i Maritimt Folkemøde 2020 i Korsør til august, med henblik på 
markedsføring af Pinsestævnet i 2021, er opgivet da folkemødet er aflyst på grund af corona krisen. 
Til gengæld vil de 100.000 kr. der var afsat hertil, blive anvendt til selve pinsestævnet i 2021. 
Når sejlplanen er færdig, forventeligt i løbet af sidste halvår 2020, vil den blive fremlagt for udvalget. 
Herunder vil behov for yderligere financiering fra kommunens side og fra eksterne parters side for 
gennemførelse af pinsestævnet blive præciseret.

KFU Alt OK Mette Aa.

18.

I et forsøg på at støtte op om en fortsat vækst og udvikling i Slagelse 
Kommune er parti-erne enige om at styrke Teknik og Miljø afdelingen. Der 
har de foregående år været en voldsom vækst i antallet af lokalplaner og 
byggetilladelser. Hvis denne vækst skal oprethol-des, er det vigtigt, at vi 
kan følge med og imødekomme de ønsker investorerne stiller til 
administrationen. Samtidig med, at der har været en vækst i antallet af 
opgaver er der et fortsat stort pres på at få etableret kystsikring, 
vedligeholde vores vandløb, rejse skov og andre projekter, der varetages af 
medarbejderne. Området styrkes med 3 millioner årligt.

Igangsat ØU Flemming Kortsen
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20.

Partierne tilkendegiver, at de med henblik på at imødekomme de 
kommende års behov for arealer til erhvervsjord og boligudbygning og er 
indstillet på at se positivt på mulighederne for at investere i eller opkøbe 
sådanne arealer, idet finansieringen hertil som udgangspunkt kan ske via 
kassebeholdningen. 

Oplæg godkendt i ØU, hvilket er afsættet for processen. Forventet sag om køb af arealer medio 
2020.

ØU  -

21.
Partierne er enige om, at vi gerne ser flere investeringer fra privat kapital, 
og at Posthu-set skal udgøre rammen for mødet mellem unge iværksættere 
og lokale investorer, fx ved facilitering af en lokal udgave af “Løvens Hule”.

Drøftet med SEC via Partnerskabforum. SEC udarbejder oplæg med første drøftelse 1. kvartal 2020 ØU  -

23.

Det foreslås desuden at driftsudgifterne reduceres med i alt 36 mio. kr. 
fordelt som følgende3 områder 23 a-c. 

Der er et politisk ønske om, at reduktionerne søges gennemført med 
mindst mulig kon-sekvenser for den borgernære service og, at såfremt 
reduktionen vil få betydning for den borgernære service skal der forinden 
foretages politisk behandling. Økonomiudvalget og fagudvalgene 
orienteres/behandler reduktionerne på december/januar møderne. 

ØU -

23.c
De resterende 13 mio. kr. reducere de centrale lønudgifter fra 
ansættelsesstoppets frigjorte midler. 

Overført til opfølgning på budget 2021 ØU Overføres Mette Aa

24.

Partierne er enige om, at almenområdet på børn og ungeområdet skal 
udvikles til at kunne inkludere endnu flere børn og unge. Det betyder, at 
der skal være et særligt fokus på omlægningen af specialundervisningen, 
således at skolerne samlet set har det tvær-gående ansvar, og den enkelte 
skole har et større ansvar for bedre inklusion, så flere børn med særlige 
udfordringer tilknyttes normalområdet. I 2020 indledes omlægningen 
indenfor den samlede ramme og de frigjorde ressourcer fra 
specialundervisningen kan benyttes til at inkludere flere børn og unge i 
normalområdet. Fra 2021 til 2023 forventes de samlede omkostninger til 
specialundervisning reduceret. Endelig vurdering af den mulige reduktion 
af de i dag 170 mio. kr. træffes politisk forud for skoleåret 2021-22.

En arbejdsgruppe bestående af repræsentanter fra special- og almenskoler, PUI og Center for Børn 
og Unge blev nedsat i januar 2020. BUU drøfter specialundervisning i dybden i 1. kvartal 2021.

BUU Overføres Frank E. Andersen 

25.

Slagelse kommune vil i budgetperioden arbejde for en reorganisering af 
den kollektive transport med det formål at opnå dels en bedre og billigere 
service, dels en mere skån-som belastning af hhv. veje og miljø. Det 
forudsættes, at kommunen hjemtager de dår-ligst udnyttede busruter, og 
at der sker en skarpere styring og koordinering af den visi-terede kørsel. 
ETU varetager den politiske inddragelse på tværs af de mange bruger-
grupper, og udarbejder forslag til ny struktur på området i samarbejde med 
brugergrup-per mv

Der er etableret borgerbus i stillingeområde ( fribus 1.0 ). Ny (e) borgerbusser ( fribus  2.0 ) 
etableres i 2021 syd for Slagelse. Proces er igangsat

ETU Alt OK Flemming Kortsen
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26.

Øget konkurrenceudsættelse ønskes afdækket ( Minus æl26. Mulighederne 
for øget konkurrenceudsættelse ønskes afdækkes, dog ikke på ældreområ-
det, idet målet er, at den øgede brug af konkurrenceudsættelse styrker 
lokale virksom-heder og skaber bedre økonomi eller borgerservice. 

Forvaltningen har udarbejdet oplæg om muligheder. Oplægget indgik i materialet til 
budgetforhandlingerne for budget 2021.

ØU Alt OK Kirsten V. Jensen

27.

Partierne ønsker at sikre velfærden for vores ældre, og vil derfor som 
minimum fastholde serviceniveauet på ældreområdet jf. budgetaftalen fra 
2019, hvorved vi ligeledes vil sikre et øget fokus på velfærdsteknologi, nye 
træningsfaciliteter og fokus på mere rehabilitering.  

Tidsplan for opførsel af træningsfaciliteter på Blomstergården er forsinket. Forebyggelses- og 
Seniorudvalget bliver løbende orienteret om status. Ibrugtagning forventes fortsat at kunne ske i 
august 2021. 

FSU
Udfordringe

r!!
Charlotte Kaaber

28. 

Med udgangspunkt i FN’ s verdensmål og regeringens klimamål udarbejder 
MPL en bæ-redygtighedsstrategi, som forelægges byrådet i foråret 2020. 
Der afsættes 3 mio. kr. årligt. Grøn vækst i byggeriet skal indgå og 
samtænkes ved projekteringen af nye daginstitutioner og videst mulig 
inddragelse af lokale virksomheder.

Bæredygtighedsstrategi har været i høring . Efter budgetforlig 2021 udarbejdes ny 
bæredygtighedsstrategi som forelægges BY i 1.  kvartalt 2021. 3 mio. kr er frigivet i 2020. 

MPL Overføres Flemming Kortsen

29. 

Partierne er enige om, at der mht. yderligere satsninger på klimatiltag 
tages kontakt til SK Forsyning med henblik på at opfører yderligere 
solcelleanlæg i Slagelse Kommune. Desuden igangsættes en indsats for 
øget biodiversitet i grøftekanterne langs vejene, omlægning til større grad 
af økologisk indkøb i kommunal regi og yderligere indsatser mht. den 
grønne dagsorden. 

Indarbejdes i bl.a.bæredygtighedsstrategien og medtaget i budget 2021 MPL Alt OK Flemming Kortsen 

31.a

Det har gennem mange år været et højt ønske fra Enhedslisten, at der 
oprettes et Forsorgsmuseum i Slagelse. Partierne er derfor indstillet at 
undersøge mulighederne for dette i forbindelse med, at den påtænkte 
bygning skal renoveres, der afsættes anlægsmidler til dette begyndende i 
2021 med midler til projektering og til egentlige anlæg i de efterfølgende 
år.

Midlerne er afsat i 2021, og det indledende arbejde påbegyndes ultimo 2020. KFU Alt OK Vini Lindhardt

32.

Pesticider i BNBO og i vandværkers "nære opland" skal ophøre. Samtidig 
skal der findes løsninger som understøtter fortsat drift af områderne, 
herunder at der ses positivt på mulighederne for solcelledrift, skovdrift, og 
lignende løsninger. 

Lov om indsats I BNBO er vedtaget efterfølgende vedtaget. Indsatsplan sendt i høring 2021. 
MPL Alt OK Flemming Kortsen 

33.

Partierne ønsker en samling af administrationen i Slagelse, sådan at det 
tænkes sammen med byudvikling herunder parkeringshus og således, at vi 
udvikler torvene i bymidten. Nuværende kommunale 
administrationsbygninger i Slagelse sælges eller omdannes til eventuel 
beboelse. Kommunale arbejdspladser prioriteres fortsat i alle tre 
købstæder

Byrådet godkendte den 27. april, at der arbejdes videre med forslag til nyt Rådhus med afsæt i 
model 1 (Campus Nord) med placering nord for Slagelse Station, således at der stadig med 
arbejdspladser i Skælskør og Korsør er fleksibilitet i forhold til typen af arbejdspladser.

Byrådet besluttede endvidere, at der afsættes midler til udarbejdelse af projekt, og at forslag til 
optimering af den nuværende bygningsmasse igangsættes og forelægges til politisk beslutning.

ØU Alt OK Frank E. Andersen

35.a
Gruppeformænd/Økonomiudvalget mødes månedligt og følger op på 
budgetaftalen og styringsdokumentet 

Tvær-
gående

Frank E. Andersen 

35.b
Byrådet mødes kvartalsvis evt. ifb. med byrådsmødet og orienteres om 
status i budgetaftalen både bagudrettet og fremadrettet

Tvær-
gående

Frank E. Andersen 
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Nr. Overskrift Status og forventet tidsplan Udvalg
Status-
farve 

(tekst)
Ansvarlig

37.
Biodiversitet i vejgrøfter (nyt driftsønske, er specificeret i teksten side 4 
midten, men mangler beløb). 

Se pkt. 28 . Medtages i bæredygtighedsstrategien MPL Alt OK Flemming Kortsen 

38.

Pendlerparkering ved busterminal: (ETU, nyt forslag til anlæg): Der lægges 
ny asfaltbelægning på pendlerparkeringen vest for busterminalen ved Ndr. 
Stationsvej, Slagelse, hvor der i dag er store huller, og hvor området er 
meget mudret, når det regner. Der afsættes 200 tkr. til dette i 2020.

ETU Alt OK Flemming Kortsen
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